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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Serious Request heeft veel aandacht gevraagd voor de inzet van AED’s. Onlangs hebben we gehoord 

dat de gemeente veel nieuwe AED’s heeft aangeschaft. 

Een prima gevolg van de actie.   

Het inzetten van AED’s staat of valt met niet alleen met een goede spreiding over de gemeente en 

een groot aantal mensen, die een AED kunnen inzetten, maar ook van het beheer en de controle.  

Batterijen kunnen als ze niet regelmatig gecontroleerd worden, leeg zijn gelopen. Bovendien dienen 

na gebruik de pads ook te worden vervangen. 

Ook hebben wij gehoord dat er contact is met studenten van de VU, die onderzoek doen naar 

gebruik en toepassing van AED’s. 

 

Wij hebben de volgende vragen: 

1.  Is de controle en het onderhoud in alle kernen op dezelfde manier geregeld? En door 

wie wordt dit gedaan? Wanneer en hoe vaak per jaar gebeurt dit? Na iedere inzet of ook 

tussendoor?  

antwoord   

2. Wordt controle en beheer aangestuurd vanuit de gemeente? 

Antwoord  

3. Hoe is de vervanging van de pads geregeld en wat is nu de exacte rol van de VU-

studenten en voor welke AED’s geldt dit? 

Antwoord  



 

 

4. Naast de door de gemeente aangeschafte AED’s zijn er ook privé AED’s aangemeld bij 

Hart-slagNu. Als deze niet goed onderhouden worden is er sprake van een 

schijnveiligheid. Kunnen deze ook worden opgenomen in het gemeentelijke 

onderhoudscontract? 

antwoord  

5. We hoorden dat verouderde AED’s zijn weggehaald en er extra nieuwe zijn bijgekomen. 

Hoe is de verspreiding over de gemeente en zijn de huidige locaties duidelijk 

inzichtelijk gemaakt voor degenen, die zijn aangemeld bij HartslagNu. Wat is er 

gebeurd met de oude AED’s? 

Antwoord  

6. Wordt mbt de spreiding over de kernen alleen rekening gehouden met het aantal 

inwoners of ook met het aantal vierkante kilometers? Immers de eerste 6 minuten zijn 

cruciaal bij een hartstilstand. Hier geldt hoe eerder bij het slachtoffer hoe beter. 

antwoord  

 

 


